
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
mandag den 12.09.2022 

Jyllinge matrikel 
Der er sandwich fra kl. 17:30-18:00 
Møde fra kl. 18:00-21:00 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre: Jesper van Vliet Tews, Samuel 
Rütsou, Benjamin Salvad, Katja Toft, 
Michael Dinesen, Nicolai Jensen, Rikke 
Nord.  
 
Eksternt Medlem: 
Frants Peter Stokholm von Lüttichau 
 
Elever:  
 
Medarbejdere: Pernille Havblik, Tine 
Liliegren 
 
 
Ledelse: Brian Venneberg, Allan Christian 
Kristensen 
 

Afbud Jesper van Vliet Tews, Samuel Rütsou 

Møde-
leder 

 Referent Allan Christian Kristensen 

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 
Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt 

 
2. 

Meddelelser fra elevråd 
 

Der har været elevrådsvalg på afdeling Jylling, og 
der er valg på afdeling Baunehøji denne uge. 

3. Legepladsen på afd. Jyllinge. Orientering 
fra skoleleder om mulighed for 
udvikling/renovering af legepladsen.  

Der er afsat en pulje på kr. 3 mio. til 
legepladsforbedringer, primært til afdeling Jyllinge. 
Bevillingen udløber i 2022,,så der er i øjeblikket 
travlt i forvaltningen med at få planlagt så mange 
forbedringer som muligt. 
Puljen ligger i forvaltningen der ligeledes har 
ansvaret for drift og vedligeholdelse af 
legepladserne. 

4. Skolebestyrelsens ønsker i forhold til: 
Dagsorden  
Indkaldelser 
Referater 
Tidsfrister 
 

Jf. styrelsesvedtægten skal dagsorden foreligge 
senest 4 dage før mødets afholdelse. Bestyrelsen 
følger styrelsesvedtægten. 
 
Det forsøges at starte bestyrelsesmøderne klokken 
1700 de dage hvor det kan lade sig gøre, ellers er 
starttidspunktet kl. 1800. 
 



 

 

Referatet vil fremover blive udsendt til bestyrelsen 
ved mødernes afslutning. De enkelte 
bestyrelsesmedlemmer har herefter 48 timer til 
kommentering, hvorefter referatet offentliggøres på 
skolens hjemmeside. 
 
Punkter der ønskes drøftet på et bestyrelsesmøde, 
skal være formanden eller skolelederen i hænde 
senest 14 dage før bestyrelsesmøderne. 
 
Ved ”officielle” forældrehenvendelser til de enkelte 
bestyrelsesmedlemmer, opfordres der til at disse 
rettes til formanden eller skolelederen. 

 
5. 
 

 Orientering fra  

 Formand  

 Skoleleder 

 Medarbejder 
 

Forældrehenvendelse vedr. køleskabe i klasserne. 
Det er pt. ikke på tegnebrættet at fjerne de 
eksisterende køleskabe fra de enkelte klasser. 
Såfremt der kommer en kommunal 
beslutning/henstilling herom, vil bestyrelsen blive 
orienteret. 
 
Der er en facebookside for 
skolebestyrelsesformænd, her er der begyndt at 
komme indlæg om bl.a. det kommende års budget. 
 
Skolens årshjul er fremvist for bestyrelsen. 
Billederne på årshjulet stammer fra Roskilde 
kommunes fælles billedgalleri.  
 
Budgettet for kommunen er nu offentliggjort. 
Skoleområdet er rimeligt forskånet i forhold til andre 
områder. Skolelederen udsender oplægget til 
skolebestyrelsens økonomiudvalg, der skal komme 
med et høringssvar. 
 
Afdeling Baunehøj er godt i gang med 
forældremøderne.  
Der er bekymring for hvilken indetemperatur der vil 
være på skolerne i den kommende vinter. 
 
Planlægning af naturfagsugen (uge 39) er godt i 
gang – det tegner godt. 
 
Der afholde høstfest for personalet fredag i uge 38. 
 
 
 

6.  Evt. Elevplaner overgår til meddelsesbøger. Vi ved 
endnu ikke så meget om hvordan det bliver på 
kommunalt niveau, så det er svært at sige noget om 
hvorledes bestyrelsen bliver inddraget i processen. 
 
Forældremøder tilstræbes at være afholdt inden 
udgangen af september. Disse følges op af 
skole/hjem samtaler senere på skoleåret. 



 

 

På næste LMU møde er der en drøftelse af skolens 
ordensregler. Disse skal så efterfølgende på et 
skolebestyrelsesmøde. 
 

7. Godkendelse af referat  
Se punkt 4. 

 
8. 
 

 

Struktur på Nordskolen.  
Skolebestyrelsen har ønske om at drøfte 
fornyet henvendelse til Roskilde 
Kommunes Byråd om ny struktur på 
Nordskolen.  
 
Skolens ledelse deltager ikke i punktet. 
 

 

Skolebestyrelsen har dialog om, hvordan vi på 
langt sigt sikrer det bedste skoletilbud i Jyllinge.   
  
Bestyrelsen diskuterer muligheder for skolen i 
Jyllinge. Der er bred enighed om, at den 
nuværende situation med stor udskiftning af 
personale og nedadgående trivsel hos eleverne 
ikke er tilfredsstillende.   
  
Den sammenlagte skole har nu fungeret i en 
årrække, uden at det er lykkedes at opnå et 
tilfredsstillede resultat. Der er fortsat et stort 
frafald af personale og elever – samt stor 
utilfredshed hos forældrene.  
  
Der diskuteres muligheden for at splitte skolerne 
op igen. Her lægges der vægt på, at absolut ingen 
medlemmer i bestyrelsen ønsker en skole delt op i 
indskoling og udskoling – men to selvstændige 
skoler.  
  
Forslaget om at indlede dialog med det politiske 
lag om opsplitning af skoler, bringes til afstemning i 
bestyrelsen.  
  
Resultatet af afstemningen var følgende:  
  
Medarbejdere undlader at stemme  
  
Eksternt medlem undlader at stemme  
  
Forslaget om at arbejde mod to skoler, stemmes 
herefter enstemmigt igennem af den fremmødte 
forældrebestyrelse.  
  
Formandskabet udarbejder udkast til henvendelse, 
rettet mod skole – og børneudvalget. Dette 
fremsendes til godkendelse hos den øvrige 
bestyrelse inden torsdag d. 15/9.  
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 

9.   

10.   

2022 

11. aug.   

29. aug. Økonomimøde skolebest. (høring budget 2023) (udsat) 

12. sept.  

3. okt. 

3. nov. 

8. dec.  Julefrokost. Den samlede ledelse og adm inviteres med til spisning 

2023 

5. jan.  

6. feb.  

9. marts 

13. april 

2. maj 

8. juni  Sommerfrokost. Den samlede ledelse og adm inviteres med til spisning 


